
Styrelsens svar på inkomna motioner till Årsmöte 2022 

 

Motion 1 

Enligt lagarna som reglerar samfällighetsföreningar kan vi bara spendera pengar på de saker som 

ingår i anläggningsbesluten för GA2 och GA20. Att tvinga Styrelsen och framtida styrelser att 

arbeta med saker som inte ingår i deras uppdrag är både fel och olagligt. 

 

 Då sociala verksamheter är viktiga för området vill vi föreslå att vi följer vad alla andra områden 

gör och bilda en tomtägarförening som driver våra sociala verksamheter.  

 

Vi föreslår att de som är intresserade stannar kvar efter årsmötet och bildar tomtägarföreningen. 

 

Motion 2 

Hamn och upptagningsområdet ligger inom fastigheten 7:6 men ingår inte något av 

anläggningsbesluten GA2 eller GA20. Enligt lagarna som reglerar samfällighetsföreningar kan vi 

bara spendera pengar på de saker som ingår i anläggningsbesluten för GA2 och GA20. Att tvinga 

Styrelsen och framtida styrelser att arbeta med saker som inte ingår i deras uppdrag är både fel och 

olagligt.  

 

Saneringen är ett faktum och ingen av oss som bor här vill väl ha massa gifter på vår gemensamma 

mark. 

 

Styrelsen föreslår att vi ansöker om en ny förrättning hos lantmäteriet för att få in hamnen i 

antingen GA20 eller ny gemensamhetsanläggning. I samma ansökan kunde det vara lämpligt att 

lägga till andra saker som röstats igenom på tidigare årsmöten, men inte kunnat genomföra p.g.a. 

nuvarande förrättning, såsom en ny lekplats och ute-gym. 

 

 

 


